

From: IR Department- Raya Holding for Financial Investments  
To: Listed Companies Sector -Disclosure Department  
Company: Egyptian Stock Exchange  
Subject: Aman Holding Launches Pilot Housing Improvement Finance Program with Habitat for Humanity Egypt  
Date:29/12/2025  
Number of Pages: 1

من: قطاع علاقات المستثمرين – شركة راية القابضة للاستثمارات المالية  
الى: قطاع الشركات المقيدة وإدارة الإفصاح  
الشركة: البورصة المصرية  
الموضوع: أمان القابضة تطلق برنامجاً تجريبياً لتمويل تحسين المسكن بالتعاون مع هابيتات فور هيومانيتي مصر  
التاريخ: ٢٠٢٥/١٢/٢٩  
العدد الكلي للصفحات بما فيها ورقة الغلاف: ١

تحية طيبة وبعد،

Cairo, Egypt –29 December 2025 – Kindly be informed that Aman Holding, a portfolio company that is 76% owned by Raya Holding for Financial Investments, announced the signing of a cooperation agreement with Habitat for Humanity Egypt (HFHE) to launch a one-year pilot housing improvement finance program targeting low- and middle-income households in Minya and Assiut.

القاهرة، مصر – ٢٩ ديسمبر ٢٠٢٥ – نحيط سيادتكم علماً بأن شركة أمان القابضة، إحدى الشركات التابعة والمملوكة بنسبة ٧٦٪ لشركة راية القابضة للاستثمارات المالية، وقعت اتفاقية تعاون مع منظمة هابيتات فور هيومانيتي مصر (HFHE) لإطلاق برنامج تجريبي لتمويل تحسين المسكن لمدة عام يستهدف الأسر ذات الدخل المنخفض والمتوسط في محافظتي المنيا وأسيوط.

The program combines digital financial solutions with housing and community development expertise to improve living conditions in underserved communities. Under the agreement, Aman Consumer Finance will offer an installment-based housing improvement finance product through an integrated digital platform, while HFHE will provide technical support and community engagement.

ويجمع البرنامج بين الحلول المالية الرقمية والخبرة المتخصصة في مجالات الإسكان والتنمية المجتمعية، بهدف تحسين ظروف المعيشة في المجتمعات الأكثر احتياجاً. وبموجب الاتفاقية، وبموجب هذا الاتفاق ستقوم أمان للتمويل الاستهلاكي بتقديم منتج تمويلي لتحسين المسكن بنظام التقسيط من خلال منصة رقمية متكاملة، في حين تتولى منظمة هابيتات فور هيومانيتي مصر تقديم الدعم الفني وتنفيذ أنشطة المشاركة المجتمعية.

The initiative will enable beneficiary households to carry out essential home improvements, including structural repairs, water and sanitation connections, electrical works, and energy-efficient solutions, supporting improved housing quality and financial inclusion.

ويتيح البرنامج للأسر المستفيدة تنفيذ تحسينات سكنية أساسية، تشمل الإصلاحات الهيكلية، وتوصيلات المياه والصرف الصحي، وأعمال الكهرباء، وحلول موفرة للطاقة، بما يساهم في تحسين جودة السكن وتعزيز الشمول المالي.

Thank You

و تفضلوا بقبول الاحترام والتقدير،

Raneem Medhat Meligy  
Investor Relations and  
Investments Manager  
Raya Holding for Financial Investments

Raneem Meligy

رنيم مدحت مليجي  
مدير  
علاقات المستثمرين والاستثمار  
راية القابضة للاستثمارات المالية ش.م.م.

